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Protokół Nr 122/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

  w dniu 17 stycznia 2022r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Skarbnik 

Powiatu – Renata Mróz, Agnieszka Szczepkowska – Kierownik Wydziału Budownictwa i 

Ochrony Środowiska, Iwona Urbanowicz – Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami, Marzena Pawlak – Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta  

Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

 

I Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 

1. Omówienie wniosku o przygotowanie materiałów do wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie 

na realizację inwestycji drogowej pn. "Budowa drogi publicznej oznaczonej w MPZP terenów w 

obrębie Piątki symbolami 9KDD i 10KDD". 

2. Omówienie wniosku złożonego przez Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy o wyrażenie zgody na 

wycinkę drzew przydrożnych. 

3. Wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o wyrażenie zgody na 

wycięcie 11 sztuk drzew z działki nr 74/5 obręb 6 w Nidzicy. 

II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 

2022. 

2. Omówienie pisma Dyrektora ZSZiO w Nidzicy dotyczącego zatrudnienia nauczyciela emeryta 

do nauczania przedmiotu jęz. angielskiego. 

3. Omówienie średnich wynagrodzeń nauczycieli za 12 miesięcy. 

III Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Informacja dotycząca przekroczenia kwoty 100.000.000,00 zł dochodów i przychodów oraz 

kwoty wydatków i rozchodów w budżecie powiatu na 2022 r - zatrudnienie audytora. 

IV Wydział Finansowy 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 

 

Ad.I.1 

P. Agnieszka Szczepkowska omówiła wniosek o przygotowanie materiałów do wniosku o 

wydanie decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej pn. "Budowa drogi publicznej 

oznaczonej w MPZP terenów w obrębie Piątki symbolami 9KDD i 10KDD". Wniosek został 

złożony przez Burmistrza Nidzicy. Zgodnie z ustawą, zarządca drogi żeby złożyć wniosek o 

wydanie decyzji, musi uzyskać opinię Zarządu Powiatu.  

P. Lech Brzozowski zapytał czy chodzi o drogę na Piątkach. 

P. Agnieszka Szczepkowska powiedziała, że tak. Jakiś czas temu również opiniowaliśmy budowę  

drogi w  Piątkach. Aktualnie projektowana droga będzie połączona z drogą, którą projektuje 

Burmistrz Nidzicy i będzie realizowana odrębnym opracowaniem. 

P. Lech Brzozowski zapytał, czy są to drogi gminne.  
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P. Agnieszka Szczepkowska powiedziała, że obydwie drogi będą drogami publicznymi, gminnymi i 

obydwie będą realizowane z tzw. specustawy. Dodała, że odcinek drogi objętej wnioskiem ma 

około 550 m. Wymogiem formalnym jest opinia Zarządu Powiatu.  

P. Lech Brzozowski powiedział, że budownictwo się rozwija, pozostaje przychylić się do wydania 

wniosku.  

 

 Więcej uwag nie było. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wniosek 
liczbą głosów: głosów: 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad.I.2 

 Następnie, p. Agnieszka Szczepkowska omówiła wniosek złożony przez Powiatowy Zarząd 

Dróg w Nidzicy o wyrażenie zgody na wycinkę drzew przydrożnych. Wniosek dotyczy drzew 

rosnących w ciągu drogi powiatowej nr 1550N Kozłowo – Zaborowo – Kanigowo (działka 

drogowa nr 13 obręb Szymany gm. Kozłowo). Kolejne drzewa to 2 klony rosnące w pasie drogi 

powiatowej w obrębie Rączki. Drzewa są częściowo obumarłe. Trzeci wniosek dotyczy lipy 

drobnolistnej w ciągu drogi powiatowej nr 1589N. Drzewo znacznie ogranicza widoczność 

podczas włączania się do ruchu pojazdów z drogi gminnej na drogę powiatową.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wniosek 
złożony przez Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy liczbą głosów: głosów: 5 – „za”, 0 –
„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad.I.3 

 Dalej, p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy o wyrażenie zgody na wycięcie 11 sztuk drzew z działki nr 74/5 

obręb 6 w Nidzicy. Dyrektor ZSZiO uzasadnia, że drzewa są częściowo suche z jednostronną 

koroną i stanowią zagrożenie dla ruchu pieszego w obrębie szkoły. By złożyć wniosek o usunięcie 

drzew do Burmistrza Nidzicy, potrzebna jest zgoda właściciela – czyli Zarządu Powiatu. 

  

 Uwag nie wniesiono.  

Powiat jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wniosek Zespołu 
Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy liczbą głosów: głosów: 5 – „za”, 0 –
„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad.II.1 

 P. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

naboru kandydatów na członków komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 2022. Wymogiem jest coroczny nabór kandydatów  

spośród organizacji pozarządowych do pracy w komisjach. P. Jolanta Tymińska powiedziała, że 

przez ostatnie lata nie wpłynęło żadne zgłoszenie. Mamy nadzieję, że w tym roku któraś z 

organizacji zgłosi swojego przedstawiciela do pracy w komisji. Do tej pory komisje składały się z 

pracowników, członków Zarządu. Warunki, jakie określono zostały podane w ogłoszeniu, które 

stanowi załącznik do w/w uchwały. Termin naborów kandydatów wyznaczono do 04.02.2022 r. 
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Prośba p. Jolanty Tymińskiej jest taka, by rozpocząć procedurę i przygotowywać konkursy ofert na 

realizację zadań publicznych powiatu.   

  

 Uwag i pytań nie było. 

 Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

naboru kandydatów na członków komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 2022 liczbą głosów: głosów: 5 – „za”, 0 –

„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad. II.2 

 Następnie, p. Jolanta Tymińska omówiła pismo Dyrektora ZSZiO w Nidzicy dotyczące 

zatrudnienia nauczyciela emeryta do nauczania przedmiotu jęz. angielskiego. Jeden z nauczycieli 

jęz. angielskiego zachorował. p. Dyrektor zwrócił się z prośbą o zatrudnienie w jego miejsce 

emerytowanego nauczyciela z wieloletnim doświadczeniem – p. Maltę na okres od 17.01.2022 r. do 

24.06.2022 r. 

p. Lech Brzozowski zapytał czy nie ma nikogo innego na zastępstwo. 

p. Jolanta Tymińska powiedziała, że nauczycieli którzy mieściliby się w tych konkretnych 

godzinach pracy nie ma, wolę wyraził tylko p. Malta. 

  

Więcej pytań nie było.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zatrudnienie nauczyciela emeryta 

do nauczania przedmiotu jęz. angielskiego liczbą głosów: głosów: 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 

0 – „wstrzymuje się” 

 

Ad.II.3 

 Dalej, p. Jolanta Tymińska omówiła średnie wynagrodzenia nauczycieli za 12 miesięcy. We 

wszystkich grupach awansu zawodowego osiągnęliśmy średnie wynagrodzenie. W sprawozdaniu 

wyraźnie widać, że w poszczególnych grupach awansu zawodowego występują nadwyżki. Nie 

obejmuje nas zasada wypłaty czternastego wynagrodzenia. Sprawozdanie zostanie przekazane w 

terminie do 21.01.2022 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej, Związków Zawodowych 

funkcjonujących na terenie Powiatu, Rady Powiatu oraz do wszystkich powiatowych placówek 

oświatowych.  

 

p. Starosta powiedział, że w ostatnim tygodniu odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek 

oświatowych.   

W związku z wprowadzeniem przez Rząd Programu Polski Ład, zwrócono się z zapytaniem do 

Dyrektorów szkół czy nauczyciele rzeczywiście tracą na wynagrodzeniach w związku z 

wprowadzeniem w/w programu.  

p. Starosta wyjaśnił, że nauczyciele generalnie nie powinni tracić po wprowadzeniu Polskiego Ładu. 

Dodał, że poproszono dyrektorów, aby zostało to dokładnie zweryfikowali.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy były przypadki, że nauczyciele otrzymali mniejsze wynagrodzenia. 

p. Starosta powiedział, że w pierwszej fazie nauczyciele dostali mniej. Teraz czekają na wyrównanie 

zgodnie z rozporządzeniem, miesiąc styczeń będzie miesiącem na weryfikacje.  

p. Jolanta powiedziała, że należy podkreślić, że nawet jeżeli ktoś w wyniku przeliczenia miał mniej, 

nie budziło to niepokoju, protestów, złych emocji.  

  

Brak pytań i uwag.  

Zarząd przyjął do wiadomości omówione średnie wynagrodzenia nauczycieli za  
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12 miesięcy.  

 

 

Ad.III.1  

 P. Marzena Pawlak przedstawiła informację złożoną przez p. Skarbnik, iż w uchwale 

budżetu na 2022 r. kwota dochodów i przychodów oraz kwota wydatków i rozchodów 

przekroczyła 100.000.000,00 zł, co za tym idzie zmienia się sposób zatrudnienia audytora 

wewnętrznego  na umowę o pracę. Do tej pory audytor wykonywał swoje usługi jako 

zleceniobiorca. W chwili obecnej istnieje konieczność zmiany sposobu zatrudnienia audytora na 

umowę pracy. Być może będzie to 1/5 etatu – 8h tygodniowo.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy w związku z tym będą to koszty mniejsze, większe czy takie same. 

p. Starosta powiedział, że będziemy starali się zmieścić się w ramach środków zabezpieczonych w 

budżecie.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy przewiduję się, że tendencja będzie stała, że przekroczyliśmy 

budżet czy jest to chwilowe.  

p. Starosta powiedział, że jeżeli faktycznie będą programy z Polskiego Ładu, to budżet będzie 

większy. Na pewno w tym roku się to utrzyma. 

  

Więcej uwag nie było. 

 

p. Starosta poinformował, że 20.01.2022 r. odbędzie się zarząd sesyjny. P. Starosta zapytał, czy 

robimy go w formie zdalnej czy stacjonarnej.  

p. Wicestarosta powiedział, że uważa, że ze względu na aktualną sytuację zarządy jak i sesja 

powinny odbywać się zdalnie.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy odbyło się spotkanie komisji odnośnie spraw turystyki. 

p. Starosta powiedział, że spotkanie komisji odnośnie spraw turystyki odbędzie się 18.01.2022 r. o 

godzinie 10:30. P. Starosta dodał, że przychodzą pytania odnośnie rozbudowy. Zobaczymy jakie 

oferty zostaną złożone.  

p. Krzysztof Zdziarski zapytał czy dużo firm się interesowało. 

p. Wicestarosta powiedział, że są to 2-3 firmy. Dziś skierowane zostało kolejne zapytanie od 

kolejnej firmy odnośnie zmiany kostki na polbruk.  

p. Starosta powiedział, że należy pamiętać ze do 15.02 składamy nabór do kolejnego Polskiego 

Ładu. Burmistrz prosił, by największy wniosek złożyć na ul. Warszawską. Będziemy się nad tym 

zastanawiali. Podział byłby w miarę sprawiedliwy. Wniosek do 8.000.000,00 zł rozważamy złożyć 

na kapitalny remont Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, żeby przenieść 

tam Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy. Będzie wymagało to przedyskutowania. 

Rozwiązalibyśmy wszystkie problemy lokalowe, z którymi boryka się p. Bożena Breńska kosztem 

utrudnienia dojazdów. Należałoby zacząć od spotkania z rodzicami i zaproponowania im 

możliwości przeniesienia dzieci w zamian za stworzenie dobrych warunków. Jeżeli rodzice wyrażą 

zgodę, podejmiemy się dalszych działań. Ład trzeba by było podzielić tak, by wszystkie gminy 

zostały zaspokojone.  

p. Starosta dodał, że najważniejsze jest to, by została rozwiązana sprawa z rozbudową budynku 

starostwa. Jeżeli zamkniemy się w kwocie zaplanowanej, to kolejne decyzje będzie się łatwiej 

podejmować. 

p. Krzysztof Zdziarski zapytał jak wygląda sytuacja w Jagarzewie?  

p. Starosta powiedział, że sytuacja jest stabilna, uczniów nie przybywa i nie ubywa. 

Prawdopodobnie będziemy chcieli, by w kolejnym naborze ogłosić również nabór na dwa kierunki 

w ZSZiO. Wtedy zobaczymy czy problemem są dojazdy czy całkiem co innego.  
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p. Lech Brzozowski powiedział, że daliśmy zielone światło do reorganizacji i w tym kierunku 

należałoby iść, podchodzić poważnie tak jak zaplanowano. P. Lech Brzozowski zapytał jak mają się 

sprawy z dokumentacją na ul. Warszawską. 

p. Starosta powiedział, że do końca czerwca ma być gotowa. 

p. Lech Brzozowski zapytał czy burmistrz nie wspominał o drodze Kanigowo-Siemiątki-Zagrzewo. 

p. Starosta powiedział, że p. Burmistrz wspominał o opracowaniu dokumentacji tych dróg.  

 

Więcej uwag nie było. 

 
Ad. IV.1 

 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu w Nidzicy na 2022 rok zawierający: 
 

1) decyzje Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 1/2022 z dnia 11 stycznia 2022r.  
o zwiększeniu planu dotacji celowych w powiecie w dziale 754, rozdziale 75411 §2110 o kwotę 
549.170,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Nidzicy. W ślad za tym, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  
w Nidzicy złożył wniosek o zmiany w planie finansowym wydatków budżetowych jednostki  
na 2022 rok zawierający zwiększenie planu wydatków w dziale 754, rozdziale 75411 §4180  
o kwotę 549.170,00 zł. Powyższe środki zostaną przeznaczone na wydatki w ramach §4180  
– Równoważniki pieniężne i ekwiwalenty dla żołnierzy i funkcjonariuszy oraz pozostałe 
należności, w tym na rekompensatę pieniężną za przedłużony czas służby dla funkcjonariuszy 
oraz na odprawy wypłacane funkcjonariuszom w związku ze zwolnieniem ze służby  
w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

2) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki  
na 2022 rok zawierający zwiększenie planu dochodów w dziale 801, rozdziale 80120 § 2130  
o kwotę 39.840,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale 80120  
o kwotę 49.800,00 zł  wg. następującego wyszczególnienia w:  §4210 o kwotę 19.800,00 zł,  
§4170 o kwotę 30.000,00 zł oraz zmniejszenie plan wydatków w dziale 801,rozdziale 80152 
§4110 o kwotę 9.960,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany planowaną kontynuacją zadania  
pod nazwą „Utworzenie i prowadzenie klasy realizującej program o profilu 
cyberbezpieczeństwo i nowoczesne technologie informatyczne w latach szkolnych 2021/2022, 
2022/2023 oraz 2023/2024 w Liceum Ogólnokształcącym w Nidzicy (Program CYBER.MIL z 
klasą). Środki zostaną przeznaczone m.in. na zakup materiałów i wyposażenia (zakup 
jednolitego ubioru dla 15 uczniów (klasa I w roku szkolnym 2022/2023), z czego wkład własny 
powiatu wynosi 3.960,00 zł oraz na wynagrodzenie dla osób prowadzących zajęcia z uczniami 
na podstawie umów zleceń, w tym wkład własny powiatu w kwocie 6.000,00 zł  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2022 
rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75020 §4210 o kwotę 
500,00 zł i jednocześnie zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale §4520  
o kwotę 500,00 zł. Zwiększenie planu wydatków związane jest ze zmianą  
od dnia 1 stycznia 2022 roku stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, zgodnie 
z uchwałą Nr XIII/73/2021 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin 
„Działdowszczyzna” z dnia 16 listopada 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek opłat  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
  

 



6 
 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 122/376/2022 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2022 rok, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu liczbą głosów: 
głosów: 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”.  
 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 
Inspektor 

/-/Paulina Pokus 
Starosta 

 / - / Marcin Paliński 
Wicestarosta 

 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


